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Z A P I S N I K  

SA XXVI.  SJEDNICE 

GRADSKOG VIJEĆA GRADA NOVALJE 

 

održane dana 18. prosinca 2024.g. (srijeda) u  Gradskoj  vijećnici s početkom u 

09,00 sati. 
 

Sjednici nazočni: Matej Gušćić- predsjednik, Eugen Dabo, Smiljana Čemeljić-Šuljić,  

         Marin Datković, Mladen Tamarut, Teo Veličan, Aleksij Škunca, 

  Ante Dabo, Antonio Datković, Zlatko Vidas, Josip Škunca,  

 

Odsutni vijećnici: Vesna Šonje Allena, Tomislav Vidas 

 

Ostali nazočni: Ivan Dabo-gradonačelnik, Silvija Hodak Tauzer - pročelnica, Ante Dabo- 

pročelnik, Spomenka Tamarut - pomoćnica pročelnice, Ivan Peranić - pomoćnik pročelnika, 

Gordana Vuković - voditeljica Odsjeka za prostorno uređenje 

 

Predsjednik Gradskog vijeća Matej Gušćić na početku sjednice izvršio je  prozivku i 

utvrdio da je sjednici nazočno 11 (jedanaest) vijećnika te pozvao gradonačelnika Ivana Daba 

da podnese izvješće o aktualnostima od zadnje održane sjednice. 

Gradonačelnik Ivan Dabo obratio se vijećnicima i konstatirao da je sjednica održana prije 

nekoliko tjedana te se sve aktivnosti koje je zadnji put navodio privode kraju.  

Vijećnik koji se obratio za informaciju o uređenju DC 107 – iznad grada Paga, iz tehničke 

ispostave stigla je informacija da će to uskoro biti riješeno jer je uzet novi izvođač te se radovi 

odvijaju nesmetano. 

Također se očitovao na temu upita o glasovanju u Saboru o prijedlogu lokalnih poreza i 

Zakona o ugostiteljskoj djelatnosti.  

Izvorna verzija koja je bila predložena neće biti konačni prijedlog i osobno će se založiti da 

doprinosi što više da bi to bilo ublaženo i prilagođeno korisnicima. 

Porez na nekretnine koji se nekad zvao porez na kuće za odmor bio je u visini od 2 – 5 €, a mi 

smo kao JLS bili prihvatili maksimalno s time da je porez bio 100% prihod JLS. Sada je 

prijedlog da to bude 8 € s time da se taj prihod dijeli s Županijom u omjeru 80% : 20%. 

Vezano uz ovaj porez za domicilno stanovništvo mi ćemo ostati i dalje na 5 €/m2 neovisno o 

podijeli prihoda sa županijom. 

Kad je u pitanju ugostiteljska djelatnost ipak je uspjelo razlučiti dvije kategorije; to je 

tradicionalni privatni smještaj nazvan u konačnom prijedlogu zakona domaćin u turizmu koji 

se oslobađa poreza na nekretninu i neće biti dvostrukog oporezivanja, a kad je u pitanju 

paušal po krevetu prvotna verzija je bila da to bude od 150 – 300 € po krevetu te sam dao 

prijedlog da to bude 80 – 300 €, međutim nije prihvaćeno nego za prvu kategoriju u koju 

spadamo mi  da bude od 100 – 300 € što sigurno da je razlika u odnosu na prijašnjih 30 - 55 €. 

I kad je u pitanju još jedna stečevina za koju neki smatraju da nije bitna, a ja smatram da je 

jako bitna kao posebnost našega otoka, to je amandman koji sam uputio da se ne gleda 

administrativne podjele nego da se to proširi na područje našega otoka te je isti usvojen i 

ugrađen u članak zakona. 
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AKTUALNI SAT 

 

Vijećnik Ante Dabo 

Nisam se mislio referirati na ovo pitanje ali ovo je stvarno pila naopako i vi ćete se vrlo brzo 

uvjeriti u to. Daleko je veći broj naših sugrađana kojih je zahvatio ovaj porez na nekretnine  i 

koji će sada biti dvostruko oporezovani jer imaju dvije ili tri nekretnine i morat će platiti za 

onu nekretninu gdje ne žive, a plus i kategorizaciju nego što ste vi taj amandman napravili za 

one koji kao po nasljedstvu imaju nekretninu u drugoj županiji na otoku. 

Kada ste napravili taj amandman da li imate uvida koliko je naših sugrađana zahvaćeno 

odnosno će biti oslobođeno s tim porezom koji imaju nekretnine koje rentaju ili koriste na 

otoku, a na području druge županije. 

 

Gradonačelnik Ivan Dabo 

Nisam crpio podatke od nadležnih institucija ali znam da ima ljudi i ne bi se upuštao u 

davanje nekih paušalnih ocjena ali u mom traženju prihvaćanju ovog amandmana mislim da 

sam bio iscrpan. 

 

Ante Dabo – Klub vijećnika stranke LiPO 

Ovo pitanje ispred Kluba vijećnika stranke LiPO postavljam najprije Vama kao 

gradonačelniku i Saborskom zastupniku, a onda i svima onima koji vas slijepo slijede. 

Zašto baš sada kroz ovu poreznu reformu uvodite nove poreze i znatno povećavate postojeće? 

Naime, svi proračuni su krcati novca i općine gradovi  i županija ali i sama država bilježi 

ozbiljan suficit, a istovremeno cijene su odletjele u nebo i pad životnog standarda je 

evidentan. 

Poskupjela je hrana, energija i svi životni troškovi. Inflacija je puno veća od službenih 

podataka Državnog zavoda za statistiku to svi dobro znamo. Osim što uvodite novi porez, 

porez  na nekretnine, vi povećavate enormno paušalni porez na dohodak po krevetu. 

U odnosu na 2021. godinu kada ste preuzeli dužnost gradonačelnika vi ste paušalni porez po 

krevetu za iznajmljivače podigli: 

- za Novalju, Staru Novalju i Gajac sa 40 na 100 € (znači 150%) 

- za Metajnu, Lun i Jakišnicu sa 34 na 100 € (znači 200%) 

- za Zubovići, Kustići i Vidalići sa 28 na 100 € (znači 258%) 

- za Casku i Potočnicu sa 20 na 100 € (znači za 400%). 

Svi znamo da su proračuni puni zahvaljujući inflaciji i sve ovo što ste napravili, besramno i 

beskrupulozno, nema nikakvog rezona. 

Proračun Grada već u ovoj 2024. godini duplo je veći od proračuna za 2021. godinu. Oročena 

sredstva u Proračunu čini mi se 2.000.000 € jer nemate projekata i razbacujete se 

proračunskim novcem, a standard naših građana pada iz godine u godinu i obični građani sve 

teže žive. 

Prosječna bruto zarada po apartmanu u Novalji, ne po okolnim mjestima, je 5000 €. Koliko je 

taj novac vrijedio prije 5 godina, 2019. godine kada je kg kruha bio 5 kn, a sada je 5,5 € po kg 

itd. da ne nabrajam. Inflacija je tih 5.000 € po apartmanu doslovce prepolovila, a vi 

kažnjavate svoje sugrađane kad im uvodite ovako veliko porezno opterećenje. 

Usput ću reći da ste na zadnjoj sjednici Županijske skupštine prije nekoliko dana povećali i 

iznos boravišne pristojbe koju će naši sugrađani plaćati od 01.01. 2026.g.  

Zašto to radite, zašto ste u Saboru digli ruku vi i vaši kolege za nove poreze i za najzdraviji 

dio populacije  za ove sramotne zakone koga s tim zakonima štitite i kome idete na ruku? 
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Gradonačelnik Ivan Dabo 

Zašto sam digao ruku; digao sam ruku u Saboru, ne znam kako bi se vi ponašali i dizali ruke 

da se nađete u toj situaciji. Ja sam već na prošloj sjednici rekao  da ću maksimalno nastojati i 

u odnosu na prvu verziju zakona smatram da je ovo veliki uspjeh što se moglo postići. Da li je 

ovo beskrupulozno ne znam, ali govoriti o porezima koje su u domeni države treba razlučivati 

jer već vidim iz pamfleta vaše kampanje i vaš kandidat za gradonačelnika koji već uvelike 

piše amandmane, ja sam u mogućnosti saborskog zastupnika napravio dosta ali od onog 

mogućeg učinio sam maksimalno. Ne treba brkati lokalnu razinu, mi smo od prijedloga za 

porez na nekretnine od 8 € ostali na 5€ svjesni toga da će to biti manje ali nismo dizali da 

pokažemo razumijevanje i zaštitu stanovništva.  

Amandman; mislim da ima svoj učinak i nisam bio u mogućnosti istraživanja nego  kao 

čovjek koji razumije otočnu problematiku bio sam svjestan da bi i to trebalo izjednačiti.  

Zašto baš sad; ni ja nisam sretan terminom uvođenja ove porezne reforme i da se mene slušalo 

bilo bi odgođeno uz razmišljanje o kvalitetnom prijedlogu.  

Paušalni porez; mogućnosti su prije bile 20 -200 i imali smo stepenasto po kategorijama 

razvijenosti i ako imate sada 100 što bi trebalo da oni koji su imali 30 € imaju 100, a oni koji 

su imali 55 € da imaju 130 €. Ono što je bilo jedino  moguće, predložen je zakonski okvir i 

nisam poslušnik nego čovjek koji realno sagledava stvar i mislim da svojom aktivnošću dosta 

doprinosim na ublažavanju ovoga zakona. 

 

Klub vijećnika stranke LiPO – vijećnik Ante Dabo 

Pretpostavljao sam da ćete odgovoriti politički, a ne sadržajno. Vi ste lani digli porez na kuće 

za odmor od 2 – 5 €, a paušalni porez od 150 – 400% i vama je žao tajminga, a ne građana. 

Gospoda iz briselske administracije koja su prije par godina htjeli pobiti krave u Danskoj, a 

lani pobili svinje u Hrvatskoj i jedino zdravo i financijski neovisno od čega mali čovjek može 

dodatno zaraditi i na tu skupinu ljudi  oni koji žele gospodariti i uništiti malog čovjeka, a vi 

slijepo slijedite tu politiku koja uništava malog čovjeka. Vas su birali naši ljudi, a ne 

Bruxselles. To je bezobrazno skupo. 

 

Gradonačelnik Ivan Dabo  

Mislim da je ovo izlazak na visoku politiku. Bili ste u stranci preko 20 godina pa ste slušali. 

Vjerovatno vam se to nije svidjelo pa ste, ne izašli nego izbačeni iz stranke. Ovo su državni 

zakoni koji se primjenjuju  za područje RH. 

 

Klub vijećnika stranke LiPO - Vijećnik Ante Dabo  

Ovo je istinito, vjerodostojno i činjenično, u  kolovozu 2018. godine kad sam bio nacionalni 

predsjednik Udruge nezavisnih Vaš premijer me je zvao preko političkog tajnika Kapulice u 

Zagreb na sastanak, kad su izbacili Darka Milinovića iz stranke, da preuzmem Županijski 

HDZ. Nisam jer ne želim sudjelovati i biti član takve sljedbe koja slijedi slijepo Bruxselles i 

ide protiv malog čovjeka. Nikad ne bi digao ruku za takav zakon jer ide direktno protiv malog 

čovjeka. 

 

Gradonačelnik Ivan Dabo  

Nemojte pridavati sebi toliku važnost, vi ste izbačeni iz HDZ-a i ako želite priložit ću vam da 

vidite kako ste ponizno htjeli da vas prime u HDZ. 

Digao sam ruku jer smatram da je to bilo jedino moguće i najbolje u tom trenutku. 
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Vijećnik Ante Dabo 

Dogradnja Osnovne škole; svi znamo da ste više puta na Gradskom vijeću govorili da će 

dogradnja krenuti. Neki dan u Slavonskom Šamcu Hrvatska vlada je uručila ugovore vrijedne 

67 miliona € za dogradnju škole za potrebe jednosmjenskog rada. 

Vi ste prošli put rekli da se radi novi projekt. Da li se radi na reprojektiranju postojećeg 

projekta ili se radi o dogradnji projekta iz 2020. godine? 

Zašto se radi novi projekt i ako se radi kako to možete komentirati da nemate niti validan 

projekt ni građevinsku dozvolu za kandidiranje projekta jer spadamo u nekoliko škola u RH 

koje nemaju jednosmjenski rad u punom profilu, a kamoli da smo izgradili školu kakvu 

Novalja po svom standardu zaslužuje? 

 

Gradonačelnik Ivan Dabo 

Ovih 67 miliona je za jednosmjenski rad, a to nema veze sa ovim projektom koji je vrijedan 

800 mil. €. Naša škola će biti oko 6 mil € i samo naša škola jednako je tih 67. Ne odustajemo 

od projekta za kojeg smo dobili građevinsku dozvolu već je problem za usklađivanje s EU 

standardima i kad je u pitanju financiranje objekt će biti na igralištu. Mogu vam reći da iako 

nije u našoj nadležnosti i sada participiramo u 50% za izradu projektne dokumentacije sa 

Županijom za projekt i oko 600 000 € ćemo izmjenama i dopunama predvidjeti za realizaciju 

osnovne škole u Novalji. To govori da neovisno o nadležnosti, silno želimo to potaknuti, 

pokrenuti i unaprijediti. 

 

Vijećnik Ante Dabo  

Podsjetiti ću na vaš intervju u Lika portalu dana 10. 03. 2021.g. gdje ste izjavili da vi već 

imate projekt i samo čekate da preuzmete vlast i počnete gradit na jesen. Gradonačelniče, 

prošao je cijeli mandat, a vi govorite o projektu. Prošle su četiri godine i vi sad nama bacate 

prašinu u oči i kažete da je sve spremno za dogradnju škole. Jesen 2024.g. i nemate projekt. 

 

Gradonačelnik Ivan Dabo  

Pa meni je drago uvaženi vijećniče da vi još uvijek pratite moje poteze i taj sindrom će vam 

ostati da ćete biti mali nećak velikoga strica. 

 

Vijećnik Zlatko Vidas 

Vezano za poreze; naše cijene apartmana se već pet godina nisu makle, a porezi su 

astronomski otišli u zrak. 

 

Nakon završenog aktualnog sata predsjednik Matej Gušćić predložio je verifikaciju Zapisnika 

sa XXV. Sjednice Gradskog vijeća. 

Verifikacija Zapisnika s XXV. sjednice  Gradskog vijeća od 28. studenog 2024.g. 

izvršena je bez primjedbi. 

 

DNEVNI RED 

 

1. Prijedlog II. izmjene i dopune Proračuna Grada Novalje za 2024. godinu. 

2. Prijedlog II. izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture na 

području Grada Novalje za 2024. godinu. 

3. Prijedlog II. izmjene i dopune Programa građenja objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture za  2024. godinu. 

4. Prijedlog Odluke o II. izmjenama Programa javnih potreba u obrazovanju Grada 

Novalje za 2024. godinu. 
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5. Prijedlog Odluke o II. izmjenama Programa javnih potreba u kulturi Grada Novalje   

za 2024. godinu. 

6. Prijedlog Odluke o II. izmjenama Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i 

zdravstvu Grada Novalje za 2024. godinu.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                       

7. Prijedlog Odluke o II. izmjeni Programa javnih potreba u sportu za 2024. godinu. 

8. Prijedlog Odluke o I. izmjeni Odluke o utrošku dijela turističke pristojbe namijenjene 

poboljšanju uvjeta boravka turista na području Grada Novalje za 2024.g.  

9. Prijedlog Proračuna Grada Novalje za 2025. godinu i projekcije za 2026. i 2027. 

godinu.  

10. Prijedlog Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Novalje za 2025. godinu. 

11. Prijedlog Programa održavanja komunalne infrastrukture na području Grada Novalje 

za 2025. godinu. 

12. Prijedlog Programa građenja objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2025. 

godinu. 

13. Prijedlog Programa javnih potreba u obrazovanju Grada Novalje za 2025. godinu. 

14. Prijedlog Programa javnih potreba u kulturi  za 2025. godinu. 

15. Prijedlog Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu za 2025. godinu.  

16. Prijedlog Programa javnih potreba u području djelovanja udruga građana Grada 

Novalje za 2025. godinu. 

17. Prijedlog Programa javnih potreba u sportu za 2025. godinu. 

18. Prijedlog Programa utroška sredstava naknade za zadržavanje nezakonito izgrađene 

zgrade u prostoru za 2025. g.  

19. Prijedlog Odluke o utrošku dijela turističke pristojbe namijenjene poboljšanju uvjeta 

boravka turista na području Grada Novalje za 2025. godinu. 

20. Prijedlog Plana raspodjele sredstava spomeničke rente za 2025.godinu. 

21. Prijedlog Odluke o raspoređivanju sredstava za financiranje političkih stranaka i 

članova Gradskog vijeća izabranih s liste grupe birača za 2025. godinu. 

22. Prijedlog Odluke o izradi izmjene i dopune Prostornog plana uređenja Grada Novalje. 

23. Prijedlog odluke o II. izmjeni Odluke o stipendiranju učenika i studenata Grada 

Novalje. 

24. Prijedlog Odluke o privremenoj zabrani izvođenja građevinskih radova na području 

Grada Novalje u 2025. godini.  

25. Prijedlog srednjoročnog (trogodišnjeg) plana davanja koncesija na području Grada 

Novalje za razdoblje od 2025. do 2028. godine. 

26. Prijedlog Godišnjeg plana davanja koncesija na području Grada Novalje za 2025. 

godinu. 

27. Prijedlog Odluke o donošenju plana djelovanja Grada Novalje u području prirodnih 

nepogoda za 2025. godinu. 

28. Prijedlog Odluke o imenovanju članova Gradskog povjerenstva Grada Novalje za 

procjenu šteta od prirodnih nepogoda.  

29. Analiza stanja sustava civilne zaštite na području Grada Novalje za 2024.g.  

30. Prijedlog Plana razvoja sustava civilne zaštite na području Grada Novalje za 2025. 

 

 

Ad/1 Prijedlog II. izmjene i dopune Proračuna Grada Novalje za 2024. godinu 

Uvodno obrazloženje iznijela je Monika Škunca, ispred Odsjeka za proračun i financije i 

Spomenka Tamarut, pomoćnica pročelnice te upoznala vijećnike sa stavkama kod kojih je 

došlo do povećanja ili smanjenja u odnosu na usvojeni proračun za 2024. godinu. 
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U izlaganju je istaknula namjeru za oročavanje viška sredstava od 2 mil. € do trenutka kada ta 

sredstva budu potrebna. Upoznala je vijećnike također s prijedlogom koji će ovih dana biti na 

javnom savjetovanju, a odnosi se na smanjivanje poreznih stopa na dohodak. Poreznom 

reformom Vlada je ukinula porez na prirez porezu na dohodak, a gradovima i općinama je 

prepustila odluku o smanjivanju ili povećanju poreznih stopa poreza na dohodak.  

Analizom ostvarenja poreza na dohodak, rekla je, vidimo da se oni ostvaruju svake godine za 

40 % više u odnosu na prethodne  godine te upoznala vijećnike s prijedlogom o umanjenju tj. 

da se niža porezna stopa smanji od 20% na 18%, a viša od 30% na 27%. 

Ovakvo sniženje poreznih stopa jedino ima Grad Bjelovar i Novalja se odlučila na to 

smanjenje. 

Te nove porezne stope će rezultirati većim plaćama građana ali i mirovina onima čije su 

mirovine više od osnovnog osobnog odbitka koji je ove godine bio 560, a iduće 600 €. Nižim 

stopama poreza olakšati će i našim obrtnicima, naglasila je i istaknula primjer jedne prosječne 

plaće koja bruto iznosi 1.800 €  u 2024.g. neto iznosi 1.224 € te će joj u 2025. godini neto 

plaća porasti za 24,8 e uslijed ovih poreznih izmjena. Nove porezne stope poreza rezultirati će 

većim plaćama našim sugrađanima, a time i poslati poruku poduzetnicima da euro u Novalji 

vrijedi više nego u drugim gradovima. 

Prijedlog ove odluke biti će na ovom Gradskom vijeću početkom iduće godine kada će se 

morati donijeti i odluke o ostalim stopama poreza. 

 

Vijećnik Ante Dabo istaknuo je činjenice uz II. izmjene i dopune Proračuna; povećavaju se 

porezni prihodi, a ne vidi se kapitalne pomoći iz državnog proračuna za EU projekte i ta 

stavka od 1,7 skida se na 998 000 €. Čemu dizati porez, rekao je, a kad se već spušta moglo je 

bar da bude malo opipljivije bar 50 € po prosječnoj plaći i dodao da je ovo bacanje prašine  

građanima jer u odnosu na kontinuirani rast poreznih prihoda, daje se mrvice građanima.  

Zaključio je da je efekt povećanja plaće od 24 € smiješan s obzirom na to koliko rastu porezni 

prihodi, a nema projekata i da  nije bilo projekta Primorske ulice rast sredstava za EU projekte 

u 2024. godini je nula. 

 

Spomenka Tamarut, pomoćnica pročelnice odgovorila je da su mnogi gradovi i općine 

povećali porezne stope, a vijećnik Ante Dabo odgovorio  je da je ovo politička volja 

gradonačelnika, a gradski djelatnici rade ono što im naloži gradonačelnik te istaknuo da je 

cijeni kao jednu od najsposobnijih gradskih djelatnika te nije imao primjedbu na njezino 

elaboriranje.  

Gradonačelnik Ivan Dabo složio se da su ovo politička pitanja, a vezano za zatajenje potpora 

potvrdio da će biti prebačene u 2025. godinu i biti će ostvarene. Također je istaknuo socijalnu 

komponentu proračuna koje mogu pripomoći građanima. Napomenuo je i da je pomoćnica 

pročelnice inicirala provođenje ovog smanjenja poreza koji nije nigdje u Hrvatskoj manji. 

Vijećnik Ante Dabo odgovorio je da on govori o činjenicama i da je ovo stvar političkog stava 

jer ovdje se spušta od 20 na 18%, a paušalni porez na krevete diže od 150 – 400% i iduću 

godinu će Grad  od toga uprihodovati oko 1 mil € više. 

Gradonačelnik Ivan Dabo  izjavio je  da ima toliko empatije prema stanovnicima ovoga grada 

da će razmisliti ako bude gorući problem, o subvenciji paušala na krevete. 
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Vijećnik Antonio Datković konstatirao je da u ovoj godini ima viška slobodnih sredstava koji 

se oročavaju te upitao koliko je u 2024. godini, osim projekta Primorske i Zaželi, realizirano 

EU projekata i koji su? 

Pomoćnica pročelnice Spomenka Tamarut objasnila je da se uvijek neki projekti prenose iz 

godine u godinu i još neki projekti su se završili u ovom mandatu. Pripremljeni su i neki drugi 

projekti koji nisu prošli na natječajima i spremni su za iduće natječaje kao sportski centar i dr.  

Vijećnik Antonio Datković inzistirao je na podatku koliko je EU sredstava povučeno u 2024. 

godini i za koje projekte? 

Gradonačelnik Ivan Dabo zaključio je da će u pismenoj formi do 15. siječnja 2025.g. sve 

dostaviti sve taksativno navedeno što je uloženo u razvoj infrastrukture u razvoj institucija  ili 

bilo kojih djelatnosti na području Grada u 2024. godini. 

Vijećnik Antonio Datković odgovorio je da to nije bilo njegovo pitanje. 

 

Glasovanjem, sa 7 (sedam) glasova za, 2 (dva) suzdržana i 2 (dva) protiv Gradsko vijeće 

donijelo je II. izmjene i dopune Proračuna Grada Novalje za 2024. godinu 

 

Ad/2 Prijedlog II. izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture na 

području Grada Novalje za 2024. godinu 

Uvodno obrazloženje iznio je pročelnik Ante Dabo i upoznao vijećnike sa prijedlogom za 

raspored sredstava namijenjenih održavanju komunalne infrastrukture tj. održavanju nerazvrstanih 

cesta, javnih površina, čišćenja plaža, održavanje javne rasvjete. Ukupno planirani iznos za 

realizaciju Programa održavanja komunalne infrastrukture na području Grada Novalje za 2024. 

godinu ovom izmjenom  iznosi 2.766.900,00 eura. 

Po iznesenom  prijedlogu  nije bilo rasprave. 

Glasovanjem, sa 7 (sedam) glasova za i 3 (tri) suzdržana i 1 (jednim) glasom protiv Gradsko 

vijeće donijelo je II. izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture na 

području Grada Novalje za 2024. godinu 

 

Ad/3 Prijedlog II. izmjene i dopune Programa građenja objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture za  2024. godinu 

Pročelnik Ante Dabo u uvodnom obrazloženju upoznao je vijećnike s prijedlogom za izmjene 

stavki za financiranje građenja nerazvrstanih cesta, širenja javne rasvjete, javnih zelenih 

površina, javnih prometnih površina na kojima nije dozvoljen prometi dr. Ukupno planirani 

iznos za realizaciju Programa građenja objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2024. 

godinu iznosi 3.064.000,00 eura. 

Po prijedlogu nije bilo rasprave. 

Glasovanjem, sa 7 (sedam) glasova za i 4 (četiri) suzdržana Gradsko vijeće donijelo je    

II. izmjene i dopune Programa građenja objekata i uređaja komunalne infrastrukture  

za 2024. godinu 

 

Ad/4 Prijedlog Odluke o II. izmjenama Programa javnih potreba u obrazovanju Grada 

Novalje za 2024. godinu 

Uvodno obrazloženje iznijela je pročelnica Silvija Hodak Tauzer i upoznala vijećnike sa 

stavkama koje se mijenjaju u programu financiranja potreba obrazovanja od lokalnog 
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značenja za ostvarenje kojih se osiguravaju sredstva u proračunu Grada Novalje za 2024. 

godinu u ukupnom iznosu od 1.187.382,00 EUR“. 

Po prijedlogu nije bilo rasprave. 

Predsjednik Matej Gušćić pozvao je vijećnike na glasovanje kojem je pristupilo 11 vijećnika. 

Glasovanjem, sa 8 (osam) glasova za i 3 (tri) suzdržana Gradsko vijeće donijelo je Odluku o 

II. izmjenama Programa javnih potreba u obrazovanju Grada Novalje za 2024. godinu 

 

Ad/5 Prijedlog Odluke o II. izmjenama Programa javnih potreba u kulturi Grada 

Novalje   za 2024. godinu 

Pročelnica Silvija Hodak Tauzer u uvodu je upoznala vijećnike s prijedlogom prema kojem se 

financiraju javne potrebe u kulturi, koji se mijenja u skladu s izmjenama proračuna i iznosi 

ukupno 678.702,69 EUR za aktivnosti Gradskog muzeja, Gradske knjižnice, Centra za kulturu 

i arheološka istraživanja. 

Po iznesenom prijedlogu nije bilo rasprave. 

Predsjednik Matej Gušćić dao je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 11 vijećnika. 

Glasovanjem, sa 7 (sedam) glasova za i 3 (tri) suzdržana Gradsko vijeće donijelo je Odluku o 

II. izmjenama Programa javnih potreba u kulturi Grada Novalje   za 2024. godinu 

 

Ad/6 Prijedlog Odluke o II. izmjenama Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i 

zdravstvu Grada Novalje za 2024. godinu 

Pročelnica Silvija Hodak Tauzer u uvodnom obrazloženju iznijela je prijedlog za izmjenu 

stavki u programu prema kojem se financiraju socijalne potrebe i to Božićnice 

umirovljenicima s malim mirovinama, jednokratne naknade obiteljima, naknade za 

novorođenčad, Crveni križ, program Zaželi, Župni karitas i dr. u ukupnom iznosu 380.500,00 

€. 

Po iznesenom prijedlogu nije bilo rasprave. 

Predsjednik Matej Gušćić dao je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 11 vijećnika. 

Glasovanjem, sa 8 (osam) glasova za i 3 (tri) suzdržana Gradsko vijeće donijelo je Odluku o 

II. izmjenama Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada Novalje za 2024. 

godinu 

 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                

Ad/7 Prijedlog Odluke o II. izmjeni Programa javnih potreba u sportu za 2024. godinu 

Pročelnica Silvija Hodak Tauzer u uvodnom obrazloženju upoznala je vijećnike sa stavkama 

koje se mijenjaju u odnosu na doneseni Program, a odnose se povećanje sredstava za 

financiranje Zajednice sportova Grada Novalje u ukupnom iznosu od 149.000,00 €. 

U raspravi vijećnik Antonio Datković predložio je da se sredstva za financiranje aktivnosti 

sporta povećaju te je pročelnica Silvija Hodak Tauzer odgovorila da se ovo odnosi na 2024. 

godinu, a za 2025. godinu predviđena su veća sredstva. 

Nakon rasprave, predsjednik Matej Gušćić dao je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 

11 vijećnika. 

Glasovanjem, sa 7 (sedam) glasova za i 4 (četiri) suzdržana Gradsko vijeće donijelo je Odluku 

o II. izmjeni Programa javnih potreba u sportu za 2024. godinu 

 

Ad/8 Prijedlog Odluke o I. izmjeni Odluke o utrošku dijela turističke pristojbe 

namijenjene poboljšanju uvjeta boravka turista na području Grada Novalje za 2024.g. 

U uvodnom obrazloženju pročelnica Silvija Hodak Tauzer upoznala je vijećnike sa 

izmjenama programa prema kojem se raspoređuju sredstva prikupljena s naslova turističke 

pristojbe koja se predviđaju u 30.000,00 € većem iznosu u odnosu na doneseni program. 
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Po prijedlogu nije bilo rasprave pa je predsjednik Matej Gušćić dao prijedlog na glasovanje 

kojem je pristupilo 11 vijećnika. 

Glasovanjem, sa 8 (osam) glasova za i 3 (tri) suzdržana Gradsko vijeće donijelo je Odluku o I. 

izmjeni Odluke o utrošku dijela turističke pristojbe namijenjene poboljšanju uvjeta boravka 

turista na području Grada Novalje za 2024.g. 

 

 

Ad/9 Prijedlog Proračuna Grada Novalje za 2025. godinu i projekcije za 2026. i 2027. 

godinu 

Uvodno obrazloženje iznijela je pomoćnica pročelnice Spomenka Tamarut i upoznala 

vijećnike sa prijedlogom proračuna koji ukupno iznosi  21.380.000,00 € prihoda i rashoda te 

iznijela stavke koje su se promijenile u odnosu na prvo čitanje prijedloga proračuna. 

U zadanom razdoblju koje je bilo predviđeno za davanje amandmana na prijedlog stavki 

pristigla su dva amandmana vijećnika Josipa Škunce u kojima predlaže: povećanje izdvajanja 

za zajednicu sportova i plaćanje članarine za djecu u klubovima u kojima treniraju te 

povećanje izdvajanja za sufinanciranje udžbenika. 

Prijedlozi nisu prihvaćeni, uz obrazloženje gradonačelnika Ivana Daba da je i do sada bila 

praksa da Grad sufinancira članarinu onima koji ne mogu plaćati te dodao da bi u idućem 

periodu trebalo razmisliti o amandmanu vijećnika. 

Što se tiče drugog prijedloga za sufinanciranje radnih bilježnica gradonačelnik Ivan dabo 

obrazložio je da se iz godine u godinu povećava ovaj iznos i moguće je da nakon rebalansa 

ovo bude podignuto i za 40%. 

U raspravi vijećnik Ante Dabo komentirao je da je ostvarenje proračunskih prihoda u 2023. 

godini kada smo startali u 2024.g. sa 6,5 mil. poreznih prihoda koji su kroz dvije godine 

povećani skoro za 50% jer se za 2025.g. predviđa oko 9,5 mil €. Povećali smo i porez koji će 

najviše zaboljeti naše građane tj. paušalni porez. 

Dalje je naveo da sudjelovanje u ovakvim raspravama pogotovo sa odgovorima izvršnog tijela 

odnosno gradonačelnika koji su pamflet, a ne odgovor kad nema praktički ni jedan strateški 

projekt,  vijećnici stranke LiPO će napustiti sjednicu jer smatra da nema smisla razgovarati se 

na ovaj način kad su toliki gradski prihodi, a građanima se vraća umanjenjem poreza na 

dohodak koji će grad koštati oko 100 000 €, a dižu se za 3 mil. € samo porezni prihode. Mi se 

u oči smijemo našim građanima zaključio je vijećnik Ante Dabo. 

Vijećnici stranke LiPO napustili su sjednicu tako da je sjednici sada nazočno 8 (osam) 

vijećnika. 

 

Glasovanjem, sa 7 (sedam) glasova za i 1 (jednim) suzdržanim Gradsko vijeće donijelo je  

Proračun Grada Novalje za 2025. godinu i projekcije za 2026. i 2027. godinu 

 

Ad/10 Prijedlog Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Novalje za 2025. godinu 

Uvodno obrazloženje iznijela je pomoćnica pročelnice Spomenka Tamarut i upoznala 

vijećnike s odlukom kojom se uređuje  struktura prihoda i primitaka te rashoda i izdataka 

Proračuna, njegovo izvršavanje, opseg zaduživanja i jamstava, upravljanje financijskom i 

nefinancijskom imovinom, prava i obveze proračunskih korisnika, ovlasti Gradonačelnika, te 

druga pitanja u izvršavanju Proračuna. 
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Gradonačelnik može odobriti preraspodjelu sredstava unutar pojedinog razdjela s time da 

preraspodjela pojedinih stavki ne može biti veća od 5% sredstava utvrđenih na stavci koja se 

umanjuje. 

Po iznesenom prijedlogu nije bilo rasprave. 

Glasovanjem, sa 7 (sedam) glasova za i 1 (jednim) suzdržanim Gradsko vijeće donijelo je 

Odluku o izvršavanju Proračuna Grada Novalje za 2025. godinu0 

 

Ad/11 Prijedlog Programa održavanja komunalne infrastrukture na području Grada 

Novalje za 2025. godinu 

Pročelnik Ante Dabo u uvodnom izlaganju upoznao je vijećnike s prijedlogom Programa 

prema kojem bi se u 2025. godini vršio raspored sredstava za financiranje održavanja 

nerazvrstanih cesta, održavanja javnih površina na kojima nije dopušten promet motornih 

vozila, održavanja građevina javne odvodnje oborinskih voda održavanje javnih zelenih 

površina, održavanja plaža, održavanja građevina, uređaja i predmeta javne namjene, 

održavanja čistoće javnih površina i plaža te održavanje javne rasvjete. 

U raspravi, vijećnik Aleksij Škunca upitao je da li se u stavci asfaltiranja cesta planiraju i neke 

operativne točke i ulice. 

Pročelnik Ante Dabo odgovorio je da je ove godine proveden natječaj te se nada da će dobiti 

nekog ozbiljnog izvođača i do ljeta sanirati i asfaltirati sve zacrtano. 

Predsjednik Matej Gušćić dao je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 8 vijećnika. 

Glasovanjem, sa 7 (sedam) glasova za i 1 (jednim) suzdržanim Gradsko vijeće donosi 

Program održavanja komunalne infrastrukture na području Grada Novalje za 2025. godinu 

 

 

Ad/12 Prijedlog Programa građenja objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 

2025. godinu 

Pročelnik Ante Dabo Programom građenja komunalne infrastrukture na području Grada Novalje 

za 2025. godinu određuju se građevine komunalne infrastrukture koje će se graditi radi uređenja 

neuređenih dijelova građevinskog područja, građevine komunalne infrastrukture koje će se 

graditi u uređenim dijelovima građevinskog područja, građevine komunalne infrastrukture koje 

će se graditi izvan građevinskog područja i postojeće građevine komunalne infrastrukture koje će 

se rekonstruirati i način rekonstrukcije. 

Po prijedlogu nije bilo rasprave pa je predsjednik Matej Gušćić dao prijedlog na glasovanje 

kojem je pristupilo 8 vijećnika. 

Glasovanjem, sa 7 (sedam) glasova za i 1 (jednim) suzdržanim Gradsko vijeće donijelo je Program 

građenja objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2025. godinu 

 

 

Ad/13 Prijedlog Programa javnih potreba u obrazovanju Grada Novalje za 2025. godinu 

Uvodno obrazloženje iznijela je pročelnica Silvija Hodak Tauzer i upoznala vijećnike s 

prijedlogom za financiranje djelatnosti obrazovanja u 2025. godini koji ima za cilj nesmetano 

odvijanje odgojno-obrazovnog procesa za svu djecu sa područja Grada Novalje tijekom 

predškolske i školske dobi, a imajući u vidu boravak djece u dječjem vrtiću, sufinanciranje 

udžbenika osnovne i srednje škole i sufinanciranje prijevoza učenika. 

Po iznesenom prijedlogu nije bilo rasprave. 

Glasovanjem, sa 8 (osam) glasova za Gradsko vijeće donijelo je Program javnih potreba u 

obrazovanju Grada Novalje za 2025. godinu 
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Ad/14 Prijedlog Programa javnih potreba u kulturi  za 2025. godinu 

Uvodno obrazloženje iznijela je pročelnica Silvija Hodak Tauzer i upoznala vijećnike s 

prijedlogom prema kojem bi se vršio raspored sredstava predviđenih za financiranje potreba u 

kulturi u ukupnom iznosu od 761.600,00 €. 

Po iznesenom prijedlogu nije bilo rasprave. 

Predsjednik Matej Gušćić daje prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 8 vijećnika. 

Glasovanjem, sa 8 (osam) glasova za Gradsko vijeće donosi Program javnih potreba u kulturi  

za 2025. godinu 

 

Ad/15 Prijedlog Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu za 2025. godinu 

Uvodno obrazloženje iznijela je pročelnica Silvija Hodak Tauzer i upoznala vijećnike s 

prijedlogom prema kojem se financiraju potrebe socijalne skrbi u ukupnom iznosu od 

574.400,00 €. 

Po iznesenom prijedlogu nije bilo rasprave. 

Predsjednik Matej Gušćić daje prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 8 vijećnika. 

Glasovanjem, sa 8 (osam) glasova za Gradsko vijeće donosi Program javnih potreba u 

socijalnoj skrbi i zdravstvu za  2025. godinu 

 

Ad/16 Prijedlog Programa javnih potreba u području djelovanja udruga građana 

Grada Novalje za 2025. godinu 

Uvodno obrazloženje iznijela je pročelnica Silvija Hodak Tauzer i upoznala vijećnike 

s prijedlogom prema kojem bi se vršio raspored sredstava predviđenih za financiranje koje 

obuhvaćaju djelatnosti, programe i aktivnosti od interesa za Grad Novalju, s ciljem poticanja 

građana na aktivno uključivanje i sudjelovanje u razvoju lokalne zajednice u ukupnom iznosu 

od 273.000,00 €. 

Po iznesenom prijedlogu nije bilo rasprave. 

Predsjednik Matej Gušćić daje prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 8 vijećnika. 

Glasovanjem, sa 8 (osam) glasova za Gradsko vijeće donosi Program javnih potreba u 

području djelovanja udruga građana Grada Novalje  za 2025. godinu 

 

 

Ad/17 Prijedlog Programa javnih potreba u sportu za 2025. godinu 

Uvodno obrazloženje iznijela je pročelnica Silvija Hodak Tauzer i upoznala vijećnike s 

prijedlogom prema kojem se raspoređuju sredstva predviđena u proračunu  za financiranje 

potreba u sportu  u ukupnom iznosu od 239.000,00 €. Gradonačelnik Ivan Dabo pri tome je 

informirao vijećnike o aktivnostima za obnovu stadiona i većim izdvajanjima za aktivnosti sporta. 

Po iznesenom prijedlogu nije bilo rasprave. 

Predsjednik Matej Gušćić daje prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 8 vijećnika. 

Glasovanjem, sa 7 (sedam) glasova za i 1 (jednim) suzdržanim Gradsko vijeće donosi 

Program javnih potreba u sportu  za 2025. godinu 

 

Ad/18 Prijedlog Programa utroška sredstava naknade za zadržavanje nezakonito 

izgrađene zgrade u prostoru za 2025. g.  

Pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav Ante Dabo u uvodnom obrazloženju upoznao 

je vijećnike sa odredbama Zakona o postupanju s nezakonito izgrađenim zgradama kojim je  
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određeno da je trideset posto sredstva naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada u 

prostoru prihod proračuna jedinice lokalne samouprave na čijem se području nezakonito 

izgrađene zgrade nalaze, te se koristi namjenski za izradu prostornih planova kojima se 

propisuju uvjeti i kriteriji za urbanu obnovu i sanaciju područja zahvaćenih nezakonitom 

gradnjom te za poboljšanje infrastrukturno nedovoljno opremljenih i/ili neopremljenih naselja 

prema programu koji donosi predstavničko tijelo jedinice lokalne samouprave. 

Ovim programom prihod od naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada u prostoru 

planira se u Proračunu Grada Novalje za 2025.g. u iznosu od 12.000,00 eura, te će se isti 

utrošiti za izradu projektne dokumentacije. 

Po iznesenom prijedlogu nije bilo rasprave. 

Predsjednik Matej Gušćić daje prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 8 vijećnika. 

Glasovanjem, sa 8 (osam) glasova za Gradsko vijeće donosi Program utroška sredstava 

naknade za zadržavanje nezakonito izgrađene zgrade u prostoru za 2025. g.  

 

Ad/19 Prijedlog Odluke o utrošku dijela turističke pristojbe namijenjene poboljšanju 

uvjeta boravka turista na području Grada Novalje za 2025. godinu 

Pročelnica Silvija Hodak Tauzer upoznala je vijećnike sa prijedlogom prema kojem se 3,5% 

sredstava uplaćuje na poseban račun HTZ-a za razvojne projekte i programe kreiranja novih 

turističkih programa na turistički nedovoljno razvijenim područjima i 2% sredstava na 

poseban račun HTZ-a za projekte i programe udruženih turističkih zajednica. 

Preostala sredstva raspoređuju se tako da 15% sredstava pripada regionalnoj turističkoj 

zajednici, 20% sredstava HTZ-u i 65% sredstava turističkoj zajednici Grada Novalje od čega 

30% sredstava turistička zajednica Grada Novalje doznačuje Gradu Novalji. Navedena 

sredstva koriste se isključivo za poboljšanje uvjeta boravka turista. Grad Novalja planira u 

2025.g. ostvariti prihod od turističke pristojbe u iznosu od 420.000,00 €. 

Po iznesenom prijedlogu nije bilo rasprave. 

Predsjednik Matej Gušćić daje prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 8 vijećnika. 

Glasovanjem, sa 8 (osam) glasova za Gradsko vijeće donosi Odluku o utrošku dijela turističke 

pristojbe namijenjene poboljšanju uvjeta boravka turista na području Grada Novalje za 2025. 

godinu 

 

 

Ad/20 Prijedlog Plana raspodjele sredstava spomeničke rente za 2025.godinu 

Pročelnica Silvija Hodak Tauzer upoznaje vijećnike s planom raspodjele sredstava 

spomeničke rente za 2025. godinu koja sredstva se raspoređuju za programe zaštite i očuvanja 

kulturnih dobara na području Grada Novalje. Prihod od spomeničke rente planiran je u 

Proračunu Grada Novalje za 2025. godinu u ukupnom iznosu od 6.000,00 € i raspoređuje se 

na aktivnosti za uređenje povijesne jezgre Grada. 

Po iznesenom prijedlogu nije bilo rasprave. 

Predsjednik Matej Gušćić daje prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 8 vijećnika. 

Glasovanjem, sa 8 (osam) glasova za Gradsko vijeće donosi Plan raspodjele sredstava 

spomeničke rente za 2025.godinu 

 

Ad/21 Prijedlog Odluke o raspoređivanju sredstava za financiranje političkih stranaka i 

članova Gradskog vijeća izabranih s liste grupe birača za 2025. godinu 

Pročelnica Silvija Hodak Tauzer upoznala je vijećnike s odredbama Zakona prema kojem je 

izrađen prijedlog Odluke o raspoređivanju sredstava za financiranje političkih stranaka za 

2025.g. u iznosu od 7.062,00 €. Navedeni iznos raspoređuje se tako da svakoj političkoj 
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stranci po vijećniku, te vijećniku izabranom s kandidacijske liste grupe birača pripada iznos 

od 535,00 €, a po svakoj vijećnici navedeni iznos je 588,50 €. 

Po iznesenom prijedlogu nije bilo rasprave. 

Predsjednik Matej Gušćić daje prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 8 vijećnika. 

Glasovanjem, sa 8 (osam) glasova za Gradsko vijeće donosi Odluku o raspoređivanju 

sredstava za financiranje političkih stranaka i članova Gradskog vijeća izabranih s liste 

grupe birača za 2025. godinu 

 

 

Ad/22 Prijedlog Odluke o izradi izmjene i dopune Prostornog plana uređenja Grada 

Novalje 

Voditeljica Odsjeka za prostorno uređenje Gordana Vuković u uvodnom obrazloženju 

upoznala je vijećnike s prijedlogom za pokretanje izrade izmjene i dopune PPGN. 

Prostorni plan uređenja Grada Novalje donesen je 2007. godine, te su 2015, 2016, 2018, 2020, 

2022 i 2023. godine donesene njegove izmjene i dopune.  

Kroz izradu ove Izmjene i dopune Plana izvršiti će se slijedeće izmjene Plana u tekstualnom i 

grafičkom dijelu: 

- provedba postupka transformacije Plana, što podrazumijeva proces prelaska u digitalni oblik 

Plana sa svojstvima i sadržajima pridruženih sukladno Pravilniku, u modulu ePlanovi i 

modulu ePlanovi Editor Informacijskog sustava prostornog uređenja, čime će se osuvremeniti, 

unificirati i digitalizirati Prostorni plan uređenja Grada Novalje, a time i pojednostavniti 

provedbu plana te ubrzati izdavanje akata za gradnju i realizacije investicija na svim razinama 

upravljanja. Nova tehnologija izrade izmjene i dopune Plana omogućit će unošenje svih 

relevantnih prostornih podataka te njihovu analizu i usporedbu, 

- izmjena i dopuna Plana radi usklađenja sa Zakonom, Pravilnikom i ostalim važećim 

propisima iz područja prostornog uređenja, 

- preispitivanje postojeće izgrađenosti građevinskih područja naselja i promjene u prostornoj 

lokaciji građevinskih područja naselja vezano za izmijenjene potrebe stanovništva te 

ispitivanje mogućnosti proširenja građevinskih područja u skladu sa zakonskim odredbama, 

- preispitivanje mogućnosti formiranja građevinskog područja planiranog za urbanu sanaciju 

za dijelove naselja obuhvaćene nezakonito izgrađenim zgradama, 

- revidiranje neizgrađenih neuređenih dijelova građevinskih područja naselja. 

Po iznesenom prijedlogu nije bilo rasprave. 

Predsjednik Matej Gušćić daje prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 8 vijećnika. 

Glasovanjem, sa 8 (osam) glasova za Gradsko vijeće donosi Odluku o izradi izmjene i dopune 

Prostornog plana uređenja Grada Novalje 

 

Ad/23 Prijedlog odluke o II. izmjeni Odluke o stipendiranju učenika i studenata Grada 

Novalje 

Pročelnica Silvija Hodak Tauzer u uvodnom obrazloženju upoznala je vijećnike s prijedlogom 

za izmjenu Odluke o stipendiranju kojim prijedlogom izmjene Odluke se povećava visina 

mjesečnog iznosa stipendije za učenike srednjih škola koji se školuju za deficitarna zanimanja 

i to za učenike srednjih škola koji se školuju na otoku Pagu mjesečni iznos se povećava sa 

66,36 eur na 100,00 eur mjesečno, za učenike srednjih škola koji se školuju van otoka Paga 

mjesečni iznos se povećava sa 92,91eur na 130,00 eur mjesečno, a za redovite studente svih 
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preddiplomskih, diplomskih i integriranih preddiplomskih i diplomskih sveučilišnih i stručnih 

studija mjesečni iznos se povećava sa 106,18 eur na 150,00 eur mjesečno. 

Nadalje, mijenja se članak 4. Odluke kojim se proširuje kategorija deficitarnih strukovnih 

zanimanja. Naime, od sada se deficitarnim zanimanjima smatraju sva zanimanja za koja se 

nastavni program izvodi u trajanju od tri godine. Deficitarna zanimanja za koja se nastavni 

program izvodi u trajanju od četiri godine ostaju nepromijenjena. 

U raspravi, vijećnik Aleksij Škunca pozdravio je povećanje stipendija i primjetio da je 

Proračun već donesen, a odluka poslije. 

Gradonačelnik Ivan Dabo odgovorio je da je ovo povećanje već ukalkulirano u proračunu. 

Predsjednik Matej Gušćić daje prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 8 vijećnika. 

Glasovanjem, sa 8 (osam) glasova za Gradsko vijeće donosi Odluku o II. izmjeni Odluke o 

stipendiranju učenika i studenata Grada Novalje 

 

Ad/24 Prijedlog Odluke o privremenoj zabrani izvođenja građevinskih radova na 

području Grada Novalje u 2025. godini 

U uvodnom obrazloženju pomoćnik pročelnika Ivan Peranić upoznao je vijećnike s 

odredbama čl. 132. Zakona o gradnji kojim je određeno da predstavničko tijelo jedinice 

lokalne samouprave po prethodno pribavljenom mišljenju turističke zajednice općine, 

odnosno grada može odlukom za određene vrste građevina, na određenim područjima, 

odrediti razdoblje iduće kalendarske godine i vrijeme u kojemu se ne mogu izvoditi zemljani 

radovi i radovi na izgradnji konstrukcije građevine.   

Shodno tome, predloženom Odlukom uređuju se vrste građevina, područja, razdoblje 

kalendarske godine i vrijeme u kojemu se ne mogu izvoditi zemljani radovi i radovi na 

izgradnji konstrukcije građevine, izuzeci od privremene zabrane te nadzor nad provedbom 

Odluke. Prijedlog Odluke dostavljen je na očitovanje Turističkoj zajednici Grada Novalje te je 

ista dostavila prethodno mišljenje kojim je suglasna s prijedlogom Odluke kojom je određeno 

da se građevinski radovi na području Grada Novalje zabranjuju od 15. lipnja do 15. rujna 

2025. godine. 

Po iznesenom prijedlogu nije bilo rasprave. 

Predsjednik Matej Gušćić daje prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 8 vijećnika. 

Glasovanjem, sa 8 (osam) glasova za Gradsko vijeće donosi Odluku o privremenoj zabrani 

izvođenja građevinskih radova na području Grada Novalje u 2025. godini 

  

 

Ad/25 Prijedlog srednjoročnog (trogodišnjeg) plana davanja koncesija na području 

Grada Novalje za razdoblje od 2025. do 2028. godine 

Pomoćnik pročelnika Ivan Peranić upoznao je vijećnike s planom davanja koncesija koji se 

odnosi na razdoblje od  tri godine, od 2025. do 2028. godine te se planira dati sljedeće 

koncesije: koncesija za obavljanje komunalne djelatnosti komunalnog linijskog prijevoza 

putnika na području Grada Novalje, koncesija za obavljanje komunalne djelatnosti 

premještanja parkiranih vozila na površinama javne namjene na području Grada Novalje, 

koncesija za obavljanje komunalne djelatnosti obavljanja dimnjačarskih poslova na području 

Grada Novalje. 

Po iznesenom prijedlogu nije bilo rasprave. 

Predsjednik Matej Gušćić daje prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 8 vijećnika. 

Glasovanjem, sa 8 (osam) glasova za Gradsko vijeće donosi Srednjoročni (trogodišnji) plan 

davanja koncesija na području Grada Novalje za razdoblje od 2025. do 2028. godine 
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Ad/26 Prijedlog Godišnjeg plana davanja koncesija na području Grada Novalje za 2025. 

godinu 

Pomoćnik pročelnika Ivan Peranić u uvodnom obrazloženju upoznao je vijećnike s planom 

prema kojem se u 2025. godini planira davanje dvije koncesije putem javnih natječaja i to  

koncesija za obavljanje komunalne djelatnosti komunalnog linijskog prijevoza putnika na 

području Grada Novalje i koncesija za obavljanje komunalne djelatnosti premještanja 

parkiranih vozila na površinama javne namjene na području Grada Novalje. 

Po iznesenom prijedlogu nije bilo rasprave. 

Predsjednik Matej Gušćić daje prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 8 vijećnika. 

Glasovanjem, sa 8 (osam) glasova za Gradsko vijeće donosi Godišnji plan davanja koncesija 

na području Grada Novalje za 2025. godinu 

 

Ad/27 Prijedlog Odluke o donošenju plana djelovanja Grada Novalje u području 

prirodnih nepogoda za 2025. godinu 

Pomoćnik pročelnika Ivan Peranić u uvodnom izlaganju upoznao je vijećnike s Planom 

djelovanja u području prirodnih nepogoda izrađene od strane tvrtke Alfa atest d.o.o. 

Prirodnom nepogodom, u smislu Zakona, smatraju se iznenadne okolnosti uzrokovane 

nepovoljnim vremenskim prilikama, seizmičkim uzrocima i drugim prirodnim uzrocima koje 

prekidaju normalno odvijanje života, uzrokuju žrtve, štetu na imovini i/ili njezin gubitak te 

štetu na javnoj infrastrukturi i/ili u okolišu. 

U raspravi, vijećnik Eugen Dabo upitao je da li je ovaj plan sastavni dio Plana civilne zaštite, 

a pomoćnik pročelnika Ivan Peranić je odgovorio sa se ovaj Plan nastavlja na Plan rizika i 

Plan djelovanja CZ. 

Predsjednik Matej Gušćić daje prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 8 vijećnika. 

Glasovanjem, sa 8 (osam) glasova za Gradsko vijeće donosi Odluku o donošenju plana 

djelovanja Grada Novalje u području prirodnih nepogoda za 2025. godinu 

 

 

Ad/28 Prijedlog Odluke o imenovanju članova Gradskog povjerenstva Grada Novalje za 

procjenu šteta od prirodnih nepogoda 

Pomoćnik pročelnika Ivan Peranić upoznao je vijećnike s prijedlogom za imenovanje 

Povjerenstva koji je reguliran odredbama Zakona o ublažavanju i uklanjanju posljedica 

prirodnih nepogoda  prema kojem se mogu imenovati osobe koje imaju dobar ugled i koje 

raspolažu potrebnim stručnim znanjima. 

Odredbom članka 14. Zakona propisano je da članove i broj članova općinskog odnosno 

gradskog povjerenstva imenuje Gradsko odnosno općinsko vijeće na razdoblje od četiri 

godine i o njihovu imenovanju obavještava Županijsko povjerenstvo, a Povjerenstvo obavlja 

sljedeće poslove: utvrđuju i provjeravaju visinu štete od prirodne nepogode za područje 

općine odnosno grada, unose podatke o prvim procjenama šteta u Registar šteta, unose i 

prosljeđuju putem Registra šteta konačne procjene šteta županijskom povjerenstvu, 

raspoređuju dodijeljena sredstva pomoći za ublažavanje i djelomično uklanjanje posljedica 

prirodnih nepogoda oštećenicima, prate i nadziru namjensko korištenje odobrenih sredstava 

pomoći za djelomičnu sanaciju šteta od prirodnih nepogoda prema ovom Zakonu, izrađuju 

izvješća o utrošku dodijeljenih sredstava žurne pomoći i sredstava pomoći za ublažavanje i 

djelomično uklanjanje posljedica prirodnih nepogoda i dostavljaju ih županijskom 

povjerenstvu putem Registra šteta, surađuju sa županijskim povjerenstvom u provedbi ovoga 
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Zakona, donose plan djelovanja u području prirodnih nepogoda iz svoje nadležnosti, obavljaju 

druge poslove i aktivnosti iz svojeg djelokruga u suradnji sa županijskim povjerenstvom. 

Komisija za izbor i imenovanja dostavila je prijedlog za imenovanje ovog Povjerenstva u 

sastavu: 

1. Ivicu Peranića, za predsjednika 

2. Jelenu Bobek, za člana 

3. Eugena Dabo, za člana 

4. Tomislava Kustića, za člana 

5. Grga Vidasa, za člana. 

Po iznesenom prijedlogu nije bilo rasprave. 

Predsjednik Matej Gušćić daje prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 8 vijećnika. 

Glasovanjem, sa 8 (osam) glasova za Gradsko vijeće donosi Odluku o imenovanju članova 

Gradskog povjerenstva Grada Novalje za procjenu šteta od prirodnih nepogoda, kako je 

predloženo 

 

 

Ad/29 Analiza stanja sustava civilne zaštite na području Grada Novalje za 2024.g.  

Načelnik Stožera civilne zaštite Ivan Peranić upoznao je vijećnike s analizom stanja sustava u 

2024. godini prema kojoj se izrađuje plan i utvrđuju zahtjevi i potrebe sustava civilne zaštite u 

2025. godini. 

Po iznesenom prijedlogu nije bilo rasprave. 

Predsjednik Matej Gušćić daje prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 8 vijećnika. 

Glasovanjem, sa 8 (osam) glasova za Gradsko vijeće donosi Analizu stanja sustava civilne 

zaštite na području Grada Novalje za 2024.g. 

 

Ad/30 Prijedlog Plana razvoja sustava civilne zaštite na području Grada Novalje za 

2025.g. 

Načelnik Stožera civilne zaštite Grada Novalje Ivan Peranić upoznao je vijećnike s 

prijedlogom prema kojem se raspoređuju sredstva i odrađuju aktivnosti iz sustava civilne 

zaštite Grada Novalje za 2025. godinu, a sadrži pravac razvoja civilne zaštite s planovima 

njihove realizacije odnosno kako bi se ostvario željeni rezultat misije i razvojne vizije s 

konačnim ciljevima.  

U 2025. godini za financiranje aktivnosti civilne zaštite planira se iznos od 300.400 €. 

Po iznesenom prijedlogu nije bilo rasprave. 

Predsjednik Matej Gušćić daje prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 8 vijećnika. 

Glasovanjem, sa 8 (osam) glasova za Gradsko vijeće donosi Plan razvoja sustava civilne 

zaštite na području Grada Novalje za 2025.g. 

 

Završeno u 11,30 sati 

 

KLASA: 024-02/24-01/67 

URBROJ: 2125-6-02/01-24-7 

Novalja, 18. prosinca 2024.g. 

 

           Predsjednik Gradskog vijeća  

           Matej Gušćić, struč. spec. oec. 

 


